
Arbeidsgruppemøte for Utegruppa 18.03.21 

Tilstede: Susanne, Birgit, Liv Unni, Anne Grete, Anita, Randi 

Ikke tilstede: Bente, Elin 

 

Gruppa har forhørt seg med de øvrige ansatte ift referatet fra forrige møte, og fått tilbakemeldinger 

om at dette ser bra ut 

Det bygges nytt og større medisinrom i 3.etg for Institusjonstjenesten, noe som åpner for at 

Hjemmetjenesten kan overta medisinrommet Institusjonstjenesten nå bruker i kontorfløyen.  

Det er fortsatt et sterkt ønske i gruppa om å ha carporter i umiddelbar nærhet til kontorene 

Det er behov for et samtalerom. Dette kan gjerne være felles på huset. Fint om det kan gjøres litt 

triveligere enn et vanlig møterom, det er ofte vanskelige samtaler som finner sted. 

Gruppa ser både nåværende plassering i kontorfløyen og Kongsheim som mulig base i fremtiden. 

Avtalte at Randi skaffer til veie tegninger over dette, da det er nødvendig med noen endringer 

uansett hva man velger som base. På neste møte ser vi hvordan ønsker og behov samsvarer med 

tegningene. 

Gruppa sier de må ha: 

Kontor til Susanne 

Dokumentasjonsrom (brukes også i «telefontiden») 

Rapportrom/pauserom, helst med tekjøkken. Må være plass til ca 18 personer 

Medisinrom 

For-rom 

Lager (for aktiv forsyning, arbeidskasser m.m) 

Tilgang til et bad, for dusj og sårstell 

Samtalerom -gjerne felles for hele huset 

I tillegg ønskes kontor for leder, BPA-ansvarlig og evt merkantil i nærheten 

Leder av gruppa poengterer at det vil være behov for plass til flere ansatte enn det er i dag, både pga 

styrking av tjenesten, og økende antall studenter/elever og lærlinger. Dette må man ha i tankene når 

det gjelder f.eks dokumentasjonsmuligheter, sitteplasser i rapport/pauserom, antall biler osv 

Det er viktig at alle (både arbeidsgrupper og administrasjonen) sammen finner ut av den beste 

løsningen ift kontorplasser og møterom på huset. Det er mange behov, og det finnes mange 

muligheter. 

 

Ref: Randi 

 

 

 


